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PROTOKÓŁ  Nr  0012.7.5.2012 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

w dniu 23 maja 2012r. 
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A 
Czas posiedzenia:  godz. 14.00 – 15.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył radny Norbert 
Małolepszy -  usprawiedliwiony.  
 
 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. 
     Udzielenie absolutorium. 
 
 -  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta za 
     2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  miasta za 2011 rok, 
 
 -  projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  dla Prezydenta Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój. 
 
4.  Sprawy bieżące.  
 
 -  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
      Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, 
 
 -   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady Miasta 
      Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu Miasta  
      Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok. 
 
 -   projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr III.36.2012 Rady Miasta  
    Jastrzębie-Zdrój z dnia 29 marca 2012r. w sprawie przyjęcia programu opieki 
    nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na  
    terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w 2012 roku, 
 
 -   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 
      bezprzetargowym, na czas oznaczony tj. do dnia 31 grudnia 2032 roku  
    nieruchomości gruntowych, na rzecz osoby prawnej, położonych przy ul.   
     Dębina stanowiących własność oraz przedmiot użytkowania wieczystego Miasta 
     Jastrzębie-Zdrój, 
 
 -   prośba o wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych, przy   
    skrzyżowaniu Alei Jana Pawła II z ulicą J. Kusocińskiego w Jastrzębiu-Zdroju  
     skierowana przez rodziców uczniów Szkoły Podstawowej  nr 20 oraz          
     mieszkańców osiedla Chrobrego, 
 
 -  pismo Ministerstwa Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej dotyczące 
     zamiaru zamknięcia linii kolejowej nr 158 Wodzisław Śląski – Chałupki oraz 
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      likwidacji kolejowych przewozów pasażerskich na trasie Rybnik – Chałupki, 
  
 -   interpelacje złożone do marszałka Sejmu RP przez posła Henryka Siedlaczka, 
  
 -   odpowiedź na wypis z dyżuru wiceprzewodniczącego RM pana Ryszarda 
 Piechoczka  w sprawie *** dotyczącej dojazdu do oś.  Zofiówka z ul. 
Kombatantów. 
 
5.  Wolne głosy i wnioski. 
6.  Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji Alina Chojecka, która powitała 
zebranych.  
 
 
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 
 
 
 
Ad. 3 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. 

Udzielenie absolutorium. 

 
 

 -  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta za 
    2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  miasta za 2011 rok, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Dariusz Holesz skarbnik miasta.  
Powiedział,  że  przedstawienie sprawozdania wynika z obowiązku ustawy  o finansach 
publicznych z 2009r.  prognozowane dochody budżetu miasta to kwota 368 162 000 
zł, z czego część gminna stanowi 211 720 151 zł, a powiatowa  to 156 441 849 zł. 
Plan dochodów w 78%  stanowiły dochody  bieżące w wysokości  288 595 934 zł. , a 
22% stanowiły  dochody o charakterze majątkowym  w kwocie  79 566 066 zł.   
Wydatki budżetu miasta wyniosły 440 296 000 zł.  Przychody to kwota  74 034 000 zł.    
Deficyt budżetu miasta  stanowi kwotę 72 134 000 zł.  Źródłem sfinansowania 
deficytu   został kredyt w wysokości 47 000 000 zł oraz nadwyżka budżetowa z lat 
ubiegłych w wysokości 25 134 000 zł.  Środki pieniężne na koniec 2011r. wynosiły 2 
tys. zł.    
 
Witold Kosiorek 
- Realizacja przebudowy ul. Torowej i ul. Majowej.  Czy jest przesunięcie środków  
?  Ulicy nie ma, prace rozpoczęte.   
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Krzysztof Baradziej 
- Trzeba było zasypać wąwóz i ułożyć  drogę. Ulica Torowa jest w planach.  PKP 
zamknęło przejazd  torami i  i nie było w ogóle dojazdu.   
 
Witold Kosiorek 
- Szerokopasmowy dostęp do internetu.  Poszerzenie monitorowania jest 
uzależnione od tego programu.   
 
Dariusz Holesz 
- Przetarg jest.  
 
Krzysztof Baradziej 
- To kwestia położenia kabli, może być trochę utrudnień w mieście z tego powodu.  
 
Janusz Ogiegło 
- Droga główna południowa -  ile  środków wydano w ubr. na tę drogę ?  Chodzi o  
środki własne i środki pomocowe.   Co  zrobiono w roku ubiegłym, co zostało 
wykonane w ramach kwoty, którą pan skarbnik  nam przedstawił ?   Wykorzystane 
były środki własne i środki z Unii  Europejskiej.  Było też 22 tys. zł środków 
otrzymanych od marszałka województwa.   
 
Dariusz Holesz 
- W sprawozdaniu  na str. 151 jest opis zaawansowania  realizacji finansowej i 
rzeczowej zadań inwestycyjnych, w tym drogi głównej południowej. Jest etap I i Etap 
II oraz źródła finansowania inwestycji.  Wykorzystane były środki własne i środki z 
Unii  Europejskiej.  Było też 22 tys. zł środków otrzymanych od marszałka 
województwa.  Łącznie to  środki w wysokości  około  21 mln zł.  
 
Krzysztof Baradziej 
- Odcinek pomiędzy wiaduktem, gdzie jest wysypisko, a drodze przy Dubielcu, był 
w ubr. roku korygowany.  Prowadzono roboty ziemne, powstały nasypy.  Pierwsza 
warstwa asfaltu została chyba położona  w zeszłym roku.  Obecnie jest już położna 
warstwa ścieralna, łącznie z przepustem dla zwierząt.  Wiadukty leżą, tory są 
przełożone.  
 
Janusz Ogiegło 
- Kiedy planowane jest otwarcie tego odcinka ?   
 
Krzysztof Baradziej 
- Według umowy jest to koniec sierpnia, z poślizgiem do czterech miesięcy.  
 
Alina Chojecka 
- Zgodnie z odpowiedzią na moją interpelację, pan prezydent  nie wskazał 
konkretnego terminu mówił, że nie ma  zmienionego harmonogramu, prace 
przebiegają zgodnie z harmonogramem.  W związku z zagrożeniem niedotrzymania 
terminu, czy są konsekwencje  dla wykonawcy ?  Wynika to z zapisów umowy ?  
 
Krzysztof Baradziej 
- W takiej sytuacji naliczane są kary.   Z tego co wiem, to prace prowadzone są na 
bieżąco.   
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Janusz Ogiegło 
- Plan sprzedaży, chodzi mi o cyfry, nie merytoryczną  sprawę.  Pan skarbnik za 
merytoryczną sprzedaż nie odpowiada.  
 
Dariusz Holesz 
- Plan był zmniejszony w ciągu roku.   
 
Janusz Ogiegło 
- Wiem, był zmniejszany wielokrotnie.  Początkowo sprzedaż była zakładana za 
ponad 8 mln zł. , a zrealizowano za 3 700 tys. zł.   
 
Dariusz Holesz 
- Nie sprzedano m. in. przychodni przy ul. Turystycznej.   
 
Janusz Ogiegło 
- Nie wykonano planu sprzedaży mieszkań, co nie jest nieuzasadnione.  Byliśmy 
wnioskodawcami,  proponowaliśmy obniżenie wartości sprzedaży, ale uchwała została 
odrzucona.   Zaplanowana sprzedaż mieszkań znowu nie zostanie wykonana.   
 
Krzysztof Baradziej 
- Jednym z powodów niewykonania sprzedaży  mieszkań był właśnie projekt tej 
uchwały.  Niektórzy mieszkańcy, czekali aż uchwała przejdzie i nie kupowali.  
 
Janusz Ogiegło 
- Panie prezydencie, takiego argumentu mógł pan używać przez miesiąc. To nie 
jest argument na cały rok.  Kolejne pytanie to, ile było środków pieniężnych  na koniec 
roku  2011 ?  
 
Dariusz Holesz 
- Na rachunku bankowym było 107 mln zł.  
 
Janusz Ogiegło 
- Czyli miasto miało zaoszczędzone na koniec roku 107 mln zł. Jest to stała  
progresja wyniku, bo  w poprzednim roku było bodajże 89 mln. zł.  
 
Dariusz Holesz 
- Ma na to wpływ, przede wszystkim, podatek od nieruchomości.  Mowa o 
przedsiębiorstwie górniczym i o  podatku od budowli znajdujących się pod ziemią.  W 
ubr. z odsetkami było to około 23 mln zł.  To 12 mln zł plus odsetki.  Wyrobiska to 
stałe elementy.  Największą wartość stanowią szyby.   
 
Janusz Ogiegło 
- Kiedy jest przewidywany wyrok w tej sprawie ?   Są procedury, sąd  w pewnym 
terminie musi rozpatrzyć.     
 
Dariusz Holesz 
- Optymistycznie zakładałem, że Trybunał Konstytucyjny w ciągu roku powinien się 
wypowiedzieć, a trwało to dwa i pół roku. 
 
Alina Chojecka 



- Pamiętam sprawę sprzed dwóch lat, kiedy jedna z gmin  miała  środki w budżecie 
na ewentualne spłacenie tych budowli. Toczyła się sprawa w trybunale. Gmina 
zainwestowała środki w inne rzeczy, mając nadzieję, że  nie trzeba będzie zwracać 
środków.  
 
Dariusz Holesz 
- W niektórych gminach ciągnie się sprawa jeszcze sprzed poprzedniej interpretacji 
ustawy o podatku lokalnym od 2007r.  Od tego okresu  nie dochodzą należności 
związane z budowlami  znajdującymi się pod ziemią.  Od pięciu lat mówi się o tych 
budowlach, ale w temacie nic się nie dzieje. Gminy też chciałyby wiedzieć, czy  mają 
płacić.   
 
Alina Chojecka 
- Skąd jest taka kwota ? 
 
Dariusz  Holesz 
- Każdy rok wskazywał na inną wartość tych budowli.  Wartość budowli bierze się  z 
wyliczeń księgowych.  W przedsiębiorstwie jest ewidencja księgowa, gdzie określa się 
wartość budowli.  Od wartości budowli jest umorzenie amortyzacji, co wlicza się w 
koszty i od tego przedsiębiorstwo górnicze liczy sobie  podatek dochodowy.  W sumie z 
odsetkami, jest to 85 mln zł. Kwestia tylko, czy wszystko jest do zwrotu.  Jeżeli się 
okaże, że trzeba będzie zapłacić, to razem z odsetkami karnymi.   
 
Janusz Ogiegło 
- Co pan sądzi o budżecie, gdzie dochody są realizowane o 10% więcej, niż 
zakładano, a wydatki  są mniejsze o 10% niż zakładano.  Jest  kwestia około 40 mln 
zł.  
 
Dariusz Holesz 
- Wydatki i dochody majątkowe nie wpływają na wskaźniki.  Nie ma to większego 
znaczenia.  Największe znaczenie ma nadwyżka operacyjna.  Jest to różnica między  
dochodami, a wydatkami bieżącymi.  Jest też wieloletni plan finansowy. Jeśli chodzi o 
dochody i wydatki, to jest podatek od nieruchomości, dużo miasto otrzymało z tytułu 
sprzedaży, zwiększonego udziału w podatku CIT,  wykonanie podatku od czynności 
cywilno – prawnych, odsetki pozostałe od lokat.  Wydatki majątkowe nie są 
realizowane  i stąd wykonanie inwestycji, nie jest takie, jak byśmy chcieli.   
 
Witold Kosiorek 
- Sytuacja jest niezręczna dla obu stron i dziwna  ze strony prawnej.   
 
Janusz Ogiegło 
- Miasto w roku 2011 nie udzieliło nikomu żadnych poręczeń  ? 
 
Dariusz Holesz  
- Mamy poręczenie, dotyczy Towarzystwa Budownictwa Społecznego.    
 
Janusz Ogiegło 
- A Fundusz Poręczeń Kredytowych ?   
 
Krzysztof Baradziej 
- Jeśli chcemy poręczać  dalej, to pewne dokapitalizowanie może wchodzić w grę.  
Fundusz poręczeń jest niewielki.  Nie ma żadnego zagrożenia.   
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Janusz Ogiegło 
- W ubr. strefa aktywności gospodarczej wykazywała stratę – chyba za 2010r.  
około miliona złotych. Kto tę stratę pokrył i w jaki sposób ?  Miasto 
 
Krzysztof Baradziej 
- Jest zapis w kodeksie. Póki firma nie straci płynności, to strata w bilansie nie jest 
tragedią dla firmy.  Jeśli strata przekroczy połowę kapitału, to jest problem, bo trzeba 
podjąć uchwałę co dalej ze spółką.  Dużo firm ma straty.  
 
Tadeusz Markiewicz 
- Strona 92, ochotnicze straże pożarne.  Realizacja na poziomie 85%, co nie było 
zrealizowane ?  Jeśli nie ma pan dzisiaj informacji, to proszę podać później.   
 
 
Komisja nie przyjęła  głosami:  za – 2, przeciw - 2, przeciw – 2, wstrzymujących 
się – 2,  powyższego projektu uchwały.   
 
 
Przewodnicząca komisji odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach  o przedłożonym przez prezydenta miasta   sprawozdaniu z wykonania 
budżetu  miasta na 2011r.  wraz z informacją o stanie mienia. Opinia RIO – 
pozytywna, jest na wniosek komisji rewizyjnej.  
 
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  dla Prezydenta Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój. 
 

Komisja  nie zaopiniowała głosami:  za – 2, przeciw – 2, wstrzymujących się – 2, 
powyższego projektu uchwały.  
 
 
 
Ad. 4 
 
 

Sprawy bieżące.  
 
 -  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
      Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Dariusz Holesz.  Powiedział, że w załączniku 
nr 1  wprowadzić wartości liczbowe, wynikające ze zmian określonych w punkcie nr 3  
oraz z projektu uchwały RM w sprawie zmiany budżetu miasta na 2012r.   Załącznik nr 
2 aktualizuje informacje głównie w zakresie  wyniku finansowego.  W załączniku nr 3  
w zestawieniu przedsięwzięć wieloletnich dotyczących programów i zadań 
majątkowych, wprowadzić nowe przedsięwzięcia.  W załączniku nr 4 ustalić nowe 
brzmienie załącznika nr 3, w związku z omyłką techniczną, bowiem niepoprawnie 
ustalono sumy dla programu  - użyteczność publiczna.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2,  powyższy projekt uchwały. 
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-   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady Miasta       
   Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011 roku w sprawie budżetu Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Dariusz Holesz.  W załączniku nr 1 
zwiększa się planowane dochody bieżące budżetu miasta o kwotę 2 284 419 zł.  W 
załączniku nr 2 zwiększa się planowane wydatki budżetu miasta o kwotę 1 154 430 zł.    
Łączna kwota planowanych wydatków budżetu miasta po wprowadzeniu zmian wynosi 
494 747 903 zł.  Proponuje się zmniejszyć planowany na koniec 2012r. deficyt 
budżetu miasta o kwotę 1 129 989 zł.   Zmniejszyć kwotę planowanych przychodów 
budżetu miasta o 1 129 989 zł z tytułu nadwyżki budżetu miasta z lat ubiegłych. 
Zwiększyć plan dotacji udzielanych z budżetu miasta o kwotę 1 356 zł.  Zwiększa się o 
kwotę 3 287 zł plan dochodów  gromadzonych na wydzielonym rachunku jednostek , o 
których mowa w art 223 ust. 1 ustawy o finansach publicznych oraz wydatków nimi 
finansowanych na 2012 rok.  
 
Tadeusz Markiewicz 
- Zmiana przeznaczenia środków finansowych, które pierwotnie  były przewidziane 
na  chodnik przy  Alei Jana Pawła II, a  zostały przeznaczone na prace przy ul. 
Świerczewskiego.   
 
Krzysztof Baradziej 
- Na prace przy Alei Jana Pawła II jest podpisana umowa.  Chodzi o lewą stronę 
ulicy, od strony hali sportowej  do spółki węglowej.  Po prawej stronie chodnik będzie, 
ale nie w tym zadaniu.  
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2,  powyższy projekt uchwały. 
 
  
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr III.36.2012 Rady Miasta     
   Jastrzębie-Zdrój z dnia 29 marca 2012r. w sprawie przyjęcia programu opieki 
    nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na   
    terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w 2012 roku, 
 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Piotr Olczyk zastępca dyrektora 
Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego.  W związku z zawiadomieniem o wszczęciu 
postępowania  nadzorczego, przesłanym przez wydział Nadzoru Prawnego  Śląskiego 
Urzędu Wojewódzkiego, zachodzi konieczność  zmiany zapisu uchwały.  Zmiany zaszły 
w paragrafie 2 i 8 projektu uchwały.  
 
Witold Kosiorek 
- Powołując tę uchwałę, mieliśmy ochotę odwołać uchwałę poprzednią, podobnej 
treści.   W czym tkwi problem ?   
 
Piotr Olczyk 
- Uzasadnienie nadzoru prawnego  mówi, że jeżeli odwołamy uchwałę z 2003, to 
do niej były inne uchwały wykonawcze.  Jeśli odwołamy tę uchwałę, to trzeba i 
odwołać pozostałe. 
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Witold Kosiorek  
- Rozumiem, że radca prawny urzędu analizował treść uchwały.  Powinien 
analizować projekt uchwały,  pod względem skutków  wprowadzenia nowej uchwały.  
W jaki sposób wyłoniono gospodarstwo  ? 
 
Piotr Olczyk 
- Zagadnienie prawne  stanowi, że musi być  gospodarstwo wskazane  w uchwale.  
Adres gospodarstwo wskazał wydział ochrony środowiska.   
 
Witold Kosiorek 
- Na jakiej podstawie wydział ochrony środowiska wyłonił ?  Gospodarstwo musi 
spełniać wymagania, mieć kwalifikacje.  Działania gminy muszą być transparentne, 
przejrzyste.   
  
Piotr Olczyk 
- Nie mam takiej wiedzy, aby odpowiedzieć. 
 
Ewa Smułka  -  wydz. Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
- Jestem z wydziału ochrony środowiska, ale nie miałam z wyborem do czynienia.   
 
Alina Chojecka 
- Zgodnie z państwa sugestią proponuję  zapoznać się z projektem uchwały. Na 
sesji poprosimy pana dyrektora Krakowskiego i panią naczelnik Zygmaniak o 
wyjaśnienie wątpliwości.  Skoro  wpisano w projekcie uchwały takie miejsce, to nie 
wyobrażam sobie, aby nie zostało sprawdzone.  
 
Tadeusz Markiewicz 
- Zdarzało się, że  wcześniejsze uchwały nadzór wojewody odrzucał, po wskazaniu 
wykonawczym.  Tu w projekcie wskazano. W sąsiednich gminach bez wskazania 
nadzór przyjmował.   
 
 
 
 -  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 
    bezprzetargowym, na czas oznaczony tj. do dnia 31 grudnia 2032 roku    
   nieruchomości gruntowych, na rzecz osoby prawnej, położonych przy ul. Dębina 
   stanowiących własność oraz przedmiot użytkowania wieczystego Miasta   
   Jastrzębie-Zdrój, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzieliła  Magdalena Kapała  - kierownik referatu z 
wydz. Mienia.  Powiedziała, że działki będące przedmiotem niniejszej uchwały o 
łącznej powierzchni 66,1034 ha stanowią własność miasta oraz przedmiot użytkowania 
wieczystego miasta.  Do tego terenu dochodzi też nieruchomość gruntowa Skarbu 
Państwa  oznaczona w ewidencji gruntów i budynków jako działka 196/10. Nabycie 
własności tej nieruchomości nastąpi w drodze decyzji administracyjnej wojewody 
śląskiego.  Miasto realizując obowiązki wynikające, z przepisów ustawy o samorządzie  
gminnym, ustawy o odpadach oraz ustawy o utrzymaniu czystości  i porządku w 
gminach, ma zapewnić warunki  do budowy, utrzymania i eksploatacji instalacji i 
urządzeń, do odzysku i unieszkodliwiania odpadów.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
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 -  prośba o wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych, przy   
   skrzyżowaniu Alei Jana Pawła II z ulicą J. Kusocińskiego w Jastrzębiu-Zdroju 
    skierowana przez rodziców uczniów Szkoły Podstawowej  nr 20 oraz     
    mieszkańców osiedla Chrobrego, 
 
Tadeusz  Markiewicz 
- Sprawa ta pojawia się od dłuższego czasu na zebraniach  mieszkańców  z 
prezydentem, jak i spółdzielnią mieszkaniową.  Zarząd osiedla pisał też wniosek o  
zamontowanie oświetlenia,  budowę chodnika wzdłuż hali sportowej w kierunku  spółki 
węglowej.  Dotychczasowe działania są jakby, nie w pełni skuteczne. Stąd zebrała się 
grupa  rodziców uczniów ze szkoły i przy współudziale rady osiedla,  składa powyższą 
prośbę o zamontowanie świateł, czy  inną propozycję oznaczenia.  Wniosek godny 
poparcia,  jeśli nie będzie zrealizowany w tym roku,  można go ująć w projekcie 
budżetu na 2013r.  Z przejściem jest poważny problem, bo duże grupy dzieci 
uczęszczają  na zajęcia w hali sportowej.  Często dochodzi do kolizji, do 
niebezpiecznych sytuacji.   
 
Komisja uwzględni wniosek mieszkańców do budżetu miasta na 2013r. i 
prześle do wiadomości pana prezydenta.  
 
Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie głosami:  za – 6, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
 
 
 -   pismo Ministerstwa Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej dotyczące 
     zamiaru zamknięcia linii kolejowej nr 158 Wodzisław Śląski – Chałupki oraz 
      likwidacji kolejowych przewozów pasażerskich na trasie Rybnik – Chałupki, 
  
Komisja zapoznała się z powyższym pismem.  
 
 
 -   interpelacje złożone do marszałka Sejmu RP przez posła Henryka Siedlaczka, 
   
Komisja zapoznała się z powyższym pismem. 
  
  
 
 -  odpowiedź na wypis z dyżuru wiceprzewodniczącego RM pana Ryszarda   
    Piechoczka  w sprawie pana Krzysztofa Gila dotyczącej dojazdu do oś. Zofiówka 
    z ul. Kombatantów, 
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
 
 
Ad. 5  
 
Wolne głosy i wnioski. 
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Alina Chojecka 
- Wcześniej zapoznaliśmy się z prośbą  o wykonanie sygnalizacji   świetlnej na 
przejściu dla pieszych, przy skrzyżowaniu Alei Jana Pawła II z ul.  Kusocińskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju , skierowana przez rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 20 oraz  
mieszkańców osiedla Chrobrego.  Komisja zdecydowała, aby skierować wniosek do    
projektu budżetu miasta  na 2013r. i do wiadomości pana prezydenta.                                                          
 
Witold Kosiorek 
- Wielokrotnie był poruszany problem powielania się terminów posiedzeń komisji 
planowanych.   
 
Ryszard Piechczek 
- Składałem interpelację w imieniu  radnych społecznej komisji mieszkaniowej  o 
tereny inwestycyjne pod budownictwo  mieszkaniowe. Dostaliśmy odpowiedź  na 
interpelację, ale nie ma ani słowa  o terenach pod budownictwo.  Czy takie tereny w 
mieście się znajdują _ 
 
Krzysztof  Baradziej 
- Wynika to z planu zagospodarowania przestrzennego.  
 
Barbara Mirecka  - naczeln. Wydz. Architektury 
- Nie ma problemu, jeśli chodzi o zabudowę jednorodzinną.  Zabudowa socjalna 
może być kontynuowana przy ul. Stodoły.  Plan przewidywał też zabudowę  mieszkań 
socjalnych przy ul. Komuny Paryskiej.  Nic  nie stoi na przeszkodzie, aby miasto kupiło 
od właścicieli działki, pod zabudowę wielorodzinną, czy jednorodzinną.  Jest to cel 
publiczny i wtedy dzieje się to, na podstawie umowy cywilno – prawnej.   
 
Ryszard Piechoczek  
- Komisja społeczna była z pracownikami  Miejskiego Zarządu Nieruchomości, z 
pracownikami wydziału lokalowego urzędu miasta i oglądała budynki.  W odpowiedzi 
na interpelację nie ma odpowiedzi na pytanie.     
 
Alina Chojecka 
- Na  czerwiec oczekuję państwa propozycji  do planu pracy na II półrocze. Proszę 
się zastanowić  nad tematyką posiedzeń.  
 
 
 
Ad. 6 
 
Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła obrady.  
 
 

Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

 
 

Alina Chojecka 
 
 
Protokołowała 
Alicja Trocka    


